
2021 Theme & Goal of FGCCT 
【Deeply Rooted of Faith】

         English Ministry Announcements : 
1. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest

book. Please follow the rules posted for everyone’s safety.
2. Next Week's (Mar. 21, 2021) EM service:

Sermon speaker--- Rev. Tim Li, Sermon Title--【The Arrival】. Scripture--
Ruth 1:19-22.

3. In consideration of significant rise in the COVID cases, our church will
temporarily close in-person services for TM and MM starting from Nov. 15
until further notice. EM in-person services are capped at 10 people. Please 
join us for our live stream on www.fgcct.org. If you are planning to attend 
in person, you must pre-register with Rev. Tim.

4. Rev. Tim Li and Rev. Luis Liang will be uploading their sermons to our
website http://fgcct.org/  every Sunday.

5. EM Ushers for March: Chalyn Pai and Jason Chen.
6. Growth Group: Next Meeting is today to discuss Chapter 9.
7. Daylight Saving Time starts today (March 14). Remember to turn your clock

one hour forward.
March Board Meeting

1. Starting from April, Rev. Liang will take the last Sunday off each month from
sermon preaching. Guest speakers will be arranged on these Sundays.

2. The Youth Ministry will attend Renown Conference
(https://www.renownyouth.com) on Mar. 19-20. The church will cover the
registration costs.

3. In-person EM services will restart as soon as the government allows. TM
services will wait until after the Board discusses at the April board meeting.

4. Re: our church's investment, the Board voted to pass the proposal for Scotia
Wealth to change Asset Allocation to Balanced (50% Fixed Income / 50%
Equities) and to transfer $150K from TD Waterhouse to Scotia Wealth.

5. Good Friday service will be held virtually on April 02 via Google Meet or
Zoom. Rev. Liang and Rev. Li will each deliver a short message in
Taiwanese and English respectively.

6. Mr. Ted Chen applied to be a communicant member of our church. The Board
voted to accept his membership with the provision that he will need to take the
membership class.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom. 
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2021年度主題目標:【屬靈信仰，向下扎根】 

     主日禮拜程序     ORDER OF WORSHIP 
司會: 梁世隆牧師 Rev. Luis Liang / Pianist: Chloe Liang 

~ ~ ~ 靜候上帝 Waiting on the Lord ~ ~ ~ 
讚 美 敬 拜 Singspiration
奏 樂 Prelude 司 琴

宣 召 Call to Worship    梁世隆 牧師

主  禱   文 The Lord’s Prayer 會 眾

聖 詩 Hymn #172-至尊的主宰，上帝是聖 會 眾

啟 應 Responsive Reading--8 (詩篇 27)      會 眾

祈 禱 Prayer     (Hymn #497 主聽我們祈禱)          司 會 

獻 詩 Anthem 
~ ~ ~ 恭守上帝的話 Listen to The Word ~ ~ ~    

聖 經 Scripture 使徒行傳 22: 1-16 梁世隆  牧師 

講 道 Sermon    【生命的見證】  梁世隆  牧師

祈 禱 Prayer          梁世隆  牧師

聖 詩 Hymn #295-勇敢堅固聖徒 會   眾

信 仰 告 白 Statement of Faith --- 使徒信經   會  眾 

~ ~ ~ 回應上帝的話 Response to The Word ~ ~ ~ 

奉         獻 Offering (Hymn 306B ver.4)

我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具 
歡 迎 Welcome 司     會 
報 告 Announcements         
聖 詩 Hymn #499- 榮光歸聖父上帝

祝 禱 Benediction 
殿 樂 Postlude 

梁世隆   牧師

會      眾 
梁世隆   牧師 

司     琴 



報  告 

1. 感謝主！我們誠摯歡迎新朋友來參加今日的禮拜，和我們一同讚

美敬拜上帝，主賜福於你。請大家遵守貼在入口上的注意事項以

保會眾建康。

2. 下週主日 3 月 21 日由梁世隆牧師證道。 講題【恩典的禧年】

經文：利未記 25: 8-17；啟示錄 20:1-6。司會；梁世隆牧師。

3. 由於安省的新冠疫情越來越嚴重，本教會決定將由 11月 15日起，

暫停台語部及華語部的實體主日崇拜。回復日期再另行通知。因

近來多倫多處於封城狀態，請留意英語部實體崇拜的人數不得超

過 10 人。我們邀請大家在教會的網站上，通過現場直播的方式

來敬拜上帝。如仍然想參加英語部的實體崇拜，請事先向李天恩

牧師登記。 
4. 今日（3月 14日）開始日光節約時間，請將時鐘向前撥快  一個小時。

三月份委員會報告:

1. 從四月開始，本教會將安排外來的講員在每月的最後一個主日來

台語部證道。

2. 青年部將在 3月 19、20日參加 Renown Conference
（https://www.renownyouth.com)。本教會將補助此研討會的註冊費用。

3. 實體崇拜回復的日期：等政府允許的情況下，英語部將可立即回

復。台語部及華語部在短期内將持續暫停實體崇拜；委員會將在

4 月份的委員會會議上討論合適的回復日期。

4. 委員會決議通過有關 Scotia Wealth對本教會投資的提案：將本教會的

資產分配更改為“平衡式”的投資組合（50%  Fixed Income / 50%
Equities），並將現有在 TD Waterhouse的 15萬元轉移至 Scotia Wealth。

5. 今年耶穌受難日的禮拜將於4月2日通過Google Meet或Zoom舉行。

梁牧師和李牧師將分別以台語和英語與大家分享簡短的信息。

6. Mr. Ted Chen提出申請成為本教會的培餐會員。委員會投票通過接納

他成爲會員，但規定他需參加新會員教導課程。

上帝保守我們在這個艱困時期，倚靠祂的大能和智慧，得到平安。 

聖工分擔 Duty 本週 This Week 
(03/14/2021) 

下週 Next Week 
(03/21/2021) 

司會  Worship Leader 梁世隆 牧師 梁世隆 牧師 

司琴  Pianist Chloe Liang Chloe Liang 
領詩  Praise Team ~~~ ~~~ 
獻詩  Anthem ~~~ ~~~ 
讀經  Bible Reading 梁世隆 牧師 梁世隆 牧師

司獻  Offering ~~~ ~~~ 
招待  Greeter ~~~ ~~~ 

投影設計 P. P. Design 劉慈敏 劉慈敏 

投影 P. P. Display 何珮瑜 何珮瑜

廚房  Kitchen Duty ~~~ ~~~ 
主日人數統計
Attendance Keeper TBD TBD 

Youth Servant-Month ~~~ ~~~ 
值月 Month-Duty TBD TBD 

主日 Sunday 台語 TM 英語 EM 主日學 SS 總共 Total 

出席 (03/07)  
Attendance 4 9 0 12* 
奉獻 (03/07) 
Offering   ~~~  ~~~ ~~~   ~~~ 

  華語出席 MM Attendance:  (on line service) 
*1 person stayed for both TM and EM
宣道 Mission: $0.00  |  感恩 Thanksgiving: $0.00
臺語部祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的
視訊通話方式進行   
成人主日學 Adult Sunday School -星期四上午10:00 以Line群組的
視訊通話方式進行  |  各組細胞小組 Cell Group--暫停
成人查經班/TM Bible Study-- 
請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容 
美術班/手工藝術班 Art & Craft------ 星期四 Thursday---暫停

乒乓球 Table Tennis--星期二&四 Tue. & Thu. ---暫停 
Wednesday Night Basketball: Every Wednesday ---暫停 
英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停 
主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容 


